
Folketingets Sundhedsudvalg har den 9. november 2010 stillet følgende 
spørgsmål nr. 18 (L 45) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed be-
svares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).

Spørgsmål nr. 18:
’Ministeren bedes oplyse, om forslaget om loft over medicinudgifter på 15.000 
kr. i forbindelse med fertilitetsbehandling også omfatter infertile par, der bliver 
behandlet på private fertilitetsklinikker for at få barn nummer to eller tre.”

Svar:
Der sondres ikke i lovforslaget mellem, om fertilitetsmedicinen skal anvendes i 
offentligt eller privat regi, ligesom der ej heller sondres mellem om fertilitets-
medicinen anvendes med henblik på graviditet med barn nummer 1, 2 eller 3 
etc.
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